
1 

 

 
 

Zápis  

z 16. zasedání Akademického senátu UHK dne 12. ledna 2022 

____________________________________________________________ 

 
Přítomni: doc. Hana Tomášková, doc. Martin Šandera, dr. Mária Hromadová, dr. Jiří Lipovský, 
dr. Adam Skarka, dr. Libuše Svobodová, dr. Karel Mls, dr. Jitka Kühnová doc. Martin Paleček, 
Bc. Dominik Horníček, Bc. Dominik Šípoš, Michal Pajer, Mgr. Dominik Fišer, Žofia Chrienová, 
Nikola Blahynková, Mgr. Dominik Miškář, Mgr. Kateřina Voglová.  
 
Omluveni: doc. Karel Kouba, Mgr. Marcela Turay, Mgr. Matyáš Strnad, dr. Lukáš Zábranský, Štěpán 
Kubelka. Doc. Václav Bělík a Ing. Lucie Novotná avizovali pozdější připojení. 
 
Hosté: prof. Kamil Kuča, rektor, dr. Leona Stašová, prorektorka, dr. Pavlína Springerová, 
prorektorka, prof. Ondřej Krejcar, prorektor, Ing. Aleš Klicnar, kvestor, prof. Josef Hynek, děkan 
FIM, doc. František Vaníček, děkan PdF, doc. Jan Kříž, děkan PřF, dr. Jan Prouza, děkan FF a další. 
 
Průběh jednání:  
Zasedání bylo svoláno podle čl. 8 (1) Jednacího řádu AS UHK. Online zasedání zahájila a řídila 
předsedkyně AS UHK doc. Hana Tomášková; oznámila, že AS UHK má aktuálně 24 členů. 
Předsedkyně informovala, že AS UHK je usnášeníschopný v celkovém počtu: 17 členů (KAP 9 a SK 
8 členů).  
 
Program zasedání AS UHK byl navržen následovně:  

1) Statut Univerzity Hradec Králové (předkládá prof. Ing. Kamil Kuča, Ph.D., rektor). 

2) Návrh kandidáta do Rady pro vnitřní hodnocení za Vědeckou radu Univerzity 

Hradec Králové (předkládá prof. Ing. Kamil Kuča, Ph.D., rektor). 

3) Různé: 

a) Stav přípravy rozpočtu na rok 2022 (předkládá Ing. Aleš Klicnar, kvestor). 

b) Průběžné informace o realizaci investičních akcí a aktuální výši 

spolufinancování - rekonstrukce budovy C (předkládá Ing. Aleš Klicnar, 

kvestor). 

c) Výkonnostní ukazatele centrálních pracovišť (předkládá Ing. Aleš Klicnar, 

kvestor). 

 

Hlasování: pro - 17 proti - 0, zdržel se - 0. 

Program 16. zasedání AS UHK byl schválen. 

 

Bod 1. Statut Univerzity Hradec Králové (předkládá prof. Ing. Kamil Kuča, Ph.D., rektor). 

 
Dr. Springerová uvedla, že ve statutu nedochází k zásadním úpravám, jedná se zejména o věci 
stylistické a ke změně poplatků podala bližší vysvětlení.  
Mgr. Vetterlová doplnila informací o drobné změně týkající se vedoucích kateder.  
 
V diskusi zazněl dotaz, zda byly provedené změny konzultovány s fakultami (doc. Tomášková, 
dr. Springerová).  
 
Hlasování: pro – 15, proti - 0, zdržel se – 2. 
AS UHK schválil Statut Univerzity Hradec Králové. 
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Bod 2. Návrh kandidáta do Rady pro vnitřní hodnocení za Vědeckou radu Univerzity Hradec 

Králové (předkládá prof. Ing. Kamil Kuča, Ph.D., rektor). 

Prof. Kuča předložil návrh kandidátky FF doc. Jany Vojtíškové do RVH za doc. Daneše, který na svoji 
funkci rezignoval; návrh byl schválen VR UHK. 
 
Diskuse k tomuto bodu nebyla. 
 
Hlasování: pro – 16, proti - 0, zdržel se – 1. 
AS UHK schválil návrh kandidáta do Rady pro vnitřní hodnocení za Vědeckou radu Univerzity 

Hradec Králové. 

 

Doc. Bělík z KAP a Ing. Novotná z SK se přihlásili na jednání; v okamžiku hlasování byl počet 

přítomných členů AS UHK: KAP 10, SK 9, celkem 19. 

Bod 3. Různé: 

a) Stav přípravy rozpočtu na rok 2022 (předkládá Ing. Aleš Klicnar, kvestor). 

Ing. Klicnar sdělil, že zatím nebyl schválen rozpočet MŠMT, z toho důvodu máme rozpočtové 
provizorium a nejsou k dispozici žádné podklady pro zpracování rozpočtu 2022 (A + K). V současné 
době pracujeme na podkladech pro rektorátní rozpočet, které poskytneme fakultám. 

Diskuse k tomuto bodu nebyla. 
 
AS UHK projednal Stav přípravy rozpočtu na rok 2022. 

 
b) Průběžné informace o realizaci investičních akcí a aktuální výši 

spolufinancování - rekonstrukce budovy C (předkládá Ing. Aleš Klicnar, 

kvestor). 

Ing. Klicnar seznámil senátory s průběhem rekonstrukce bud. B, dodržením časového 
harmonogramu a blížícím se termínu kolaudace. U plánované rekonstrukce bud. C se podařilo 
získat navýšení dotace, došlo k vyhlášení výběrového řízení na zhotovitele stavby a dne 22. 2. 
se uskuteční prohlídka staveniště.  
 
Diskutovala se informovanost fakult o navýšení financí na stavební akce (dr. Skarka, Ing. Klicnar).  
Doc. Vaníček poděkoval kvestorovi a investičnímu oddělení za spolupráci. 
 
Ing. Klicnar zodpověděl dotaz dr. Lipovského z minulého jednání AS UHK, který se týkal nákladů 
na přestavbu bufetu na budově A: částka 6,5 mil. byla schválena v investičních akcích v rámci 
rozpočtu na rok 2021; záměr rekonstrukce bufetu jsme projednávali a připravovali v dostatečném 
předstihu, a to na základě stížností a připomínek studentů. Momentálně je bufet nefunkční, nikdo 
nemá zájem ho provozovat. S jediným zájemcem byla uzavřena koncesní smlouva; tento 
provozovatel přispěje na vybavení nábytku a bude platit nájemné. Projekt na stavební práce 
a mobiliář projde veřejnou zakázkou a následovat bude výběrové řízení na dodavatele rekonstrukce. 
Kvestor uvedl, že s děkany se dohodli na stejném kofinancování této akce, jako při velkých 
investičních akcích. 
 
V diskusi zazněl dotaz na délku nájemného (dr. Lipovský, Ing. Klicnar), kapacitu bufetu 
a rozmanitost nabízené stravy včetně ceny (dr. Studnička, Ing. Klicnar).  
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Ing. Kostrová doplnila postup toku informací při tvoření rozpočtu, kdy informaci o investičních 
akcích měly fakulty k dispozici až na podzim 2021. 
 
Dr. Svobodová upozornila, že ani s EK AS UHK nebylo jednáno s předstihem a dotázala 
se na provozovatelskou firmu.  
Ing. Klicnar upřesnil, že se jedná o erudovanou firmu, která provozuje restauraci Pivovarské domy 
na Velkém náměstí.  
Dr. Springerová vyjádřila souhlasný názor s výběrem provozovatele i ze svých osobních zkušeností. 
 

c) Výkonnostní ukazatele centrálních pracovišť (předkládá Ing. Aleš Klicnar, 

kvestor). 

Ing. Klicnar prezentoval vývoj pracovišť (EO a OIT), celkový vývoj počtu zaměstnanců od r. 2015 
včetně provozování informačních technologií. Výsledná data mírně klesají nebo stagnují 
a s ohledem na vývoj IT a zákonných požadavků nejdeme v dostatečném trendu. Posouzené mzdové 
náklady jsou dokonce nižší a ani ostatní zdroje nestačí pokrývat finanční náročnost tohoto 
segmentu. Pro další oddělení lze zpracovat další analýzu.  
 
V diskusi dr. Šrámková vyjádřila souhlas s přetížením pracovišť EO a OIT, ale doporučila provést 
analýzu i pro další rektorátní oddělení, kde nárůst osob v průběhu posledních let je enormní. Jedná 
se o projekty řešené pouze na rektorátu, požadavky na fakultu jsou stále stejné a fakultním 
zaměstnancům práce neubyla. 
 
Rektor namítl, že nechá prověřit, jaké projekty rektorát řeší, aniž by měly dopad na fakulty. 

AS UHK projednal výkonnostní ukazatele centrálních pracovišť. 

Usnesení z jednání AS UHK: 

 

1. Byl schválen program 16. zasedání AS UHK.  

2. AS UHK schválil Statut Univerzity Hradec Králové. 

3. AS UHK schválil návrh kandidáta do Rady pro vnitřní hodnocení za Vědeckou 

radu Univerzity Hradec Králové. 

4. AS UHK projednal Stav přípravy rozpočtu na rok 2022. 

5. AS UHK projednal Průběžné informace o realizaci investičních akcí a aktuální 

výši spolufinancování - rekonstrukce budovy C. 

6. AS UHK projednal výkonnostní ukazatele centrálních pracovišť.  

 

 

O usnesení hlasovali členové akademického senátu; v okamžiku hlasování byl počet členů AS UHK: 
19.   

Hlasování: pro - 19, proti - 0, zdržel se - 0.  

Usnesení bylo přijato. 

 

 

Plánovaný termín příštího zasedání AS UHK: 2. února 2022 

 

 

 

V Hradci Králové dne 12. 1. 2022                                                     doc. Ing. Bc. Hana Tomášková, Ph.D. 
Zapsala: Iveta Vondráčková                       předsedkyně AS UHK 


